
Radny Rady Miasta Gliwice                                                                      Gliwice, dnia 11.11.2020 r.  

Łukasz Chmielewski 

 

 

  Szanowna Pani Aleksandra Wysocka        

Zastępca Prezydenta Miasta Gliwice        

  

                                    

                                                                   ZAPYTANIE 

 

Dotyczy: byłych mieszkań zakładowych.  

 

Szanowna Pani Prezydent, 

 

zwracam się z prośbą o udzielenie odpowiedzi na następujące pytania: 

1. Jaką łączną liczbę oraz w jakich latach przekazano Miastu Gliwice mieszkania 

zakładowe przedsiębiorstw państwowych? 

2. Na jakiej podstawie prawnej stosuje się bonifikatę przy sprzedaży mieszkań 

komunalnych z zasobów Miasta Gliwice? 

 

Z wyrazami szacunku,  

 

Radny Rady Miasta Gliwice 

 

Łukasz Chmielewski  

 

 


